

城巴風暴期間特別服務通告 (發布：9月8日14:00)

Citybus Special Service Announcement (Issued at 1400hrs, 8 September)

(2025年9月8日 — 香港) 城巴風暴期間服務安排如下：

城巴及觀光城巴大部分路線現已恢復服務；個別路線將因應路面情況實施臨時改道安排，或於稍後時間恢復服務。

城巴將按顧客需求重點加強以下路線服務，方便市民返回工作處所：

過海路線：601、608、619

港島區：4X、8P、38、72、720、788、789

因應學校停課，學校路線今日不提供服務，包括3A、23B、81A、85A、85P、95P、702S。

顧客出門前應預早規劃行程，及使用城巴手機應用程式輸入個別路線號碼，以了解服務詳情。

(8 September 2025, Hong Kong) Citybus special service arrangements are as follows:

Citybus and HK City Sightseeing have largely resumed service across most routes. During this initial phase of service resumption, certain routes may not provide service or experience rerouting due to prevailing road conditions and other considerations.

Citybus will prioritize the enhancement of the following routes, based on customer demand, to facilitate the commute of citizens returning to their workplaces.

Cross-Harbour Routes: 601, 608, 619

Hong Kong Island Routes: 4X, 8P, 38, 72, 720, 788, 789

Due to the suspension of classes, school route services will not be provided today, including routes 3A, 23B, 81A, 85A, 85P, 95P, 702S.

We recommend that passengers plan their journeys in advance and allocate ample travel time. For detailed service information, please utilize the route search function within the Citybus Mobile App.

— 完 End —